



中國香港大專體育協會有限公司  
THE UNIVERSITY SPORTS FEDERATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

## Tender Notice 招標公告

Date: 16 April 2025

Tenders are invited for the following:

現招標承投下列事宜:

Airfare package of the Hong Kong, China Delegation participate in the Rhine-Ruhr FISU World University Games.

中國香港代表團參加世界大學生夏季運動會的機票(組合)

**Closing Date: 25 April 2025, 6pm**

截標日期: 2025 年 4 月 25 日下午 6 時

To obtain tender document, please email to [joanne.tsang@usfhk.org](mailto:joanne.tsang@usfhk.org).

如欲領取招標文件，請電郵至 [joanne.tsang@usfhk.org](mailto:joanne.tsang@usfhk.org)

(For paper-based Tendering) Tender must be clearly marked with the subject of the tender on the outside of the envelope (but should not bear any indication which may relate the tender to the tenderer) addressed to Ms. Tsang, and deposited in the Airfare of WUG2025 Tender Box situated at the Room 1039, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, HK before 6pm (Hong Kong time) on the closing date of the tender as stated above.

(就紙張式投標而言) 投標者必須在信封面註明投標項目(但不得有任何記認, 使人認出投標者的身分)及「曾小姐收」。投標者必須於上述截標日期下午 6 時前(香港時間), 把投標書放入香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1039 室中國香港大專體育協會有限公司的「世界大學生夏季運動會機票投標箱」內。

For enquiries, please contact Ms. Tsang at 2504 8131.

查詢有關詳情, 可致電 25048131 聯絡曾小姐。